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ÚJABB RÉSZLETEK A 21 ÉVES N É M E T EGYETEMISTA TRAGIKUS H A L Á L Á R Ó L 

Lábbusszal 
a Napfény 
Parkba 
Ünnepélyes ceremóniával tegnap 
felavatták, ma a vásárlók előtt is 
megnyitja kapuit a szegedi M ó r a v á -
ros új kereskedelmi k ö z p o n t j a . 

MUNKATÁRSAINKTÓL 
A szegedi Napfény Park 11 hektáros terü-
letén az OBI és a Tesco egy-egy nagy do-
boza mellett negyven üzlet, gyorsétter-
mek, gyógyszertár, valamint 1250 közös 
parkolóhely osztozik. Ma délelőtt 10 órá-
tól a bevásárló nagyközönséget sok nye-
reményjátékkal és koncerttel várják. 

Am a szegedi Napfény Parkot csak 
kocsival lehet megközelíteni: a Kálvá-
ria sugárút és a Szabadkai út között 
tóvábbra sincs tömegközlekedés, no-
ha a Móravárosi körúton, az áruház-
komplexum előtt már hónapokkal ez-
előtt elkészültek a buszöblök. 

Áprilisban Nagy Sándor városfej-
lesztési alpolgármester azt ígérte: a ta-

8 3 CEREMÓNIA. Szeged új kereskedel -
mi k ö z p o n t j á n a k tegnapi ü n n e p é -
lyes átadási ce remón iá ján Botka 
László polgármester és Szilágyi Ist -
v á n , a Cárion cégcsoport i n g a t l a n -
fejlesztési vezetője m o n d o t t k ö -
szöntőt . A Cárion Ho ld ing b e r u h á -
zása 7 mi l l iárd for intba kerül t , ás az 
ígéretek szerint 4 0 0 e m b e r n e k t e -
r e m t h e t m u n k a h e l y e t . 

vaszi forgalomszámlálás eredményei-
től függően valamilyen járat megáll 
majd az új kereskedelmi központ 
előtt, mire az megnyílik. Az alpolgár-
mester tegnap azzal magyarázta a hi-
ányzó buszjáratot: bár szükség lenne 
a járatra, tartós megoldásra töreked-
nek - ez azonban egyelőre hiányzik. 

Több lehetőség is szóba került. Ezek 
egyike szerint módosítanák az egyik 
környékbeli buszjárat útvonalát - eh-
hez azonban közgyűlési döntésre van 
szükség. Erre novembernél hamarabb 
nincs esély. A másik terv szerint a Tes-
cóval együttműködve hoznának létre 
új buszjáratot. 

• VIZSGÁLAT AZ ÁNTSZ JÁRVÁNYÜGYI LABORJÁBAN. MÉG NEM TUDNI, HANTAVÍRUS 
ÖLTE-E MEG A NÉMET MEDIKUST Fotó: Miskolczi Róbert 

Csupán influenzára gyanakodtak 
a beteget vizsgáló orvosok 

Folytatás a z 1 . oldalról 
Ekkor - társaitól úgy hallottuk - or-
voshoz fordult, de influenzagyanúval 
hazaengedték. Ezután részt vett egy 
bulin, s ott ismét rosszul lett: vért kö-
pött. Ekkor került a belklinika inten-
zív osztályára, ahol három hétig kezel-
ték, de már nem tudták megmenteni 
az életét. 

A mindig jó kedélyű és hangos 
német hallgatók tegnap csendeseb-
bek voltak a József Attila Tanulmá-
nyi és Információs Központban. Egy, 
a büfében cigarettázva gubbasztó 
csoport tagjait próbál tuk megkér-
dezni, de senki sem akart beszélni 
a tragédiáról. Egy kissé távolabb 
ülő, hir te lenszőke lánnyal is hason-
lóan já r tunk . 

Az e lhunyt német orvostanhal l -
ga tónak azt a két ba rá t j á t , akivel 
közös a lbér le tben lakott , t egnap 

sem ta lá l tuk meg, c ímüket az álta-
lunk megkérdeze t tek n e m tud ták -
vagy n e m aka r t ák - m e g m o n d a n i . 
Honfi társai - i n fo rmác iónk szerint 
- a diák ha lá la u t án egy n a p p a l , 

kedden a Belvárosi híd köze lében 
gyer tyáka t gyú j to t t ak , m a j d egy 
közeli vendég lá tóhe lyen találkoz-
tak , hogy együt t emlékezzenek a 
f iúra. 

HANTAVÍRUS: MINDEN MÁSODIK BETEG B E L E H A L . Az SZTE o r v o s c e n t r u m a 
be lső s z a k m a i v i z s g á l a t o t r e n d e l t el az ü g y b e n , e n n e k l e z á r u l t á i g n e m n y i -
l a t k o z n a k . A d d i g n e m b i z o n y o s , v a l ó b a n h a n t a v í r u s o k o z t a - e a f i ú h a l á -
l á t . A v í rusró l T o m b á c z Z s u z s a n n a , a Csongrád M e g y e i ÁNTSZ j á r v á n y ü g y i 
o s z t á l y á n a k v e z e t ő j e e l m o n d t a : m a g a s l á z z a l j á r és vérzéses f o l y a m a t o k a t 
i n d í t k ü l ö n b ö z ő s z e r v e k b e n . H a z á n k b a n é v e n t e h a t - n y o l c eset f o r d u l e lő a 
s ta t isz t ikák s z e r i n t , á m a D é l - A l f ö l d ö n t íz é v e n e m t a l á l k o z t a k a b e t e g s é g -
g e l . A v í rus t a rágcsálók h o r d o z h a t j á k s z e r v e z e t ü k b e n . V á l a d é k o k o n k e -
resztü l j u t ki a s z e r v e z e t ü k b ő l , b e s z á r a d , és a l é g t é r b e p o r l i k . Az e m b e r i 
t e s t b e a l é g u t a k o n k e r e s z t ü l j u t b e . E m b e r r ő l e m b e r r e n e m t e r j e d . A v í r u s -
f e r t ő z é s n e k t ö b b t í p u s a v a n , d e e l s ő s o r b a n két szervre t e r j e d k i : az egy ik a 
vesé t k á r o s í t j a , a m á s i k a t ü d ő t . A vesé t é r i n t ő f e r t ő z é s e n y h é b b , h a l á l o z á -
si a r á n y a 2 - 3 s z á z a l é k - á m ha a t ü d ő t t á m a d j a m e g a kór , m i n d e n m á s o -
d i k b e t e g m e g h a l . 

A SZEGEDI I N T É Z M É N Y E K VEZETŐI NYITOTTAK A K E Z D E M É N Y E Z É S R E , DE NYUGTALANOK 

Összevonják a középiskolákat 
A R a d n ó t i - és a D e á k - g i m n á z i u m k i -
vételével összevonják a városi f e n n -
tartású középiskolákat Szegeden. A z 
a cél, hogy j o b b minőségű legyen a 
szakképzés, megszűnjenek a p á r h u -
zamosságok és gazdaságosabban 
m ű k ö d j e n e k a z iskolák. A v e z e t ő k 
e g y ü t t m ű k ö d n e k a z ö n k o r m á n y z a t -
tal , bár nyugtalanítja őket a jövő'. 

SZABÖ C. SZILÁRD 
- A szegedi szakképzési intézmény-
rendszer átalakításának ügyében foly-
nak az egyeztetések az önkormányzat 
és az iskolák között - erősítette meg 
értesülésünket Kardos János. Az ön-
kormányzat oktatási irodájának veze-

átszervezéssel kapcsolatban. Eszerint 
az iskolák nem látják, milyen szakmai 
előnyük származik az összevonásból. 
Nem értik, miért kell a Térségi Integ-
rált Szakképző Központ létrejötte után 
bokrosítani. Az igazgatók nyitottak a 
kezdeményezésre, de nyugtalanok, 
mert nem tudják, mi a fenntartó célja. 

Az önkormányzat hamarosan újra 
tárgyal az iskolákkal, a közoktatási 
törvény szerint ugyanis a fenntartónak 
márciusig meg kell hoznia a döntést. 
Kardos János hangsúlyozta: az előké-
szítés jelenlegi szakaszában nem tud 
konkrétumokat mondani. Így nem tu-
dott arra válaszolni, müyen arányú el-
bocsátások várhatók a bokrosításkor. 

S Igazgatók mondják 
Siposné Gyuris Valéria, a Vasvári Pál Közgazdasági Szakközépiskola igazgatója: -
Nagyon sok m é g a bizonytalanság, a kérdőjel az iskolák bokrosítása ügyében. Nem 
tudjuk pé ldául , hogy mi lyen szervezeti keretek között dolgozunk ma jd . Nem lát juk, 
hogyan őrizhetők ma jd meg azok az értékek, amiket egy-egy középiskola képvisel. 
Úgy vé lem, n e m biztos, hogy ilyen fokú centralizáció kell a h h o z , hogy kiszűrjék a 
párhuzamosságokat . Mi eddig is együt tműködtünk a Kőrösyvel és a Krúdyval. A 
létszámot már n e m lehet szűkíteni, így már n e m lehet spórolni a rendszeren. Tehát 
a gazdaságossági szempontok is megkérdőjelezhetők. Ugyanakkor dicséret illeti a 
város vezetését, hogy eddig ezt m é g n e m lépte meg, szemben más városokkal. 
Halápi Nándor, a Kiss Ferenc Erdészeti Szakközépiskola igazgatója: - Nem t u d o m , 
hogyan m ű k ö d n e k ma jd az iskolabokrok, mert egyelőre nagyon kevés információ 
áll a rendelkezésemre. Nem t u d o m , mennyire marad meg az iskolák önál lósága, 
arculata, mennyire lesz kötött az iskola gazdálkodása az összevonás u tán . Tudni 
kell, hogy nagyon eltérő a szegedi szakképző intézmények gazdálkodása. A mi 
iskolánk költségigényes. Nem t u d o m , lesz-e garancia arra, hogy a közös kalapból 
visszakerül hozzánk a pénz. 
Eitler József, a Széchenyi István G i m n á z i u m és Szakközépiskola igazgatója: - Nincs 
v é l e m é n y e m az összevonásról! 

tője közölte: szeptemberben az intéz-
mények igazgatói megfogalmazták ja-
vaslataikat és kételyeiket a tervezett 

VARIÁCIÓ U BOKORRA. A szegedi 
igazgatók javaslata A iskolabokorra. 
A: Kőrösy, Krúdy, Vasvári, B: Kos-
suth Zsuzsa, Széchenyi, Tömörkény 
és Gábor Dénes, C: Fodor József, Kiss 
Ferenc, Vedres és Csonka, D: Déri 
Miksa, Móravárosi és József Atti la. 

Kardos szerint az á ta lakí tás elsőd-
leges célja a szakképzés minőségé-
nek és feltételeinek javítása, nem 
pedig az oktatói létszám csökkenté-
se. Azt sem lehet ma még tudni , 
hogy az összevonások után megma-
rad-e az iskolák neve, szakmai önál-
lósága, igazgatósága, saját költség-
vetése. Az irodavezető az óvodai 
rendszer 4 évvel ezelőtti á talakí tását 
hozva pé ldának azt hangsúlyozta: 
ott sem volt nagyarányú létszámle-
építés, ott is megmarad tak a nevek, 

• ÉPÍTKEZÉSEK ÉS LEÉPÍTKEZÉSEK. VARIÁCIÓK A KŐRÖSY SZAKKÖZÉPRE F o t ó : Schmidt Andrea 

viszont létrejött egy központi igazga- egy iskolabokorba. Hogy pontosan 
tóság, és jobban szervezhetővé vált hányba , azt ma még nem lehet tud-
a munka . Az elképzelések szerint a ni, vannak tervek kettőre, háromra 
rokon szakmacsopor tok kerülnének és négyre is. 

PEUGEOT HASZONGEPJARMUVEK 
K I C S I B E N É S N A G Y B A N 

207VAN Bipper Partner Orlgin Partner Expert Boxer 

PEUGEOT HASZONGÉPJÁRMŰ ROADSHOW 
2008. október 2-4. • Szeged, METRÓ parkoló 

A Roadshow ideje alatt hatalmas kedvezményekkel 
Ismerje meg a piac legszélesebb és legfiatalabb haszongépjármű-kínálatát! A Roadshow-n a 
teljes haszongépjármű palettát bemutatjuk, az I, I m3-es rakterű 207 VAN-től egészen a 17 
m3-es rakterű Boxerig. Teljes körű felvilágosítást kaphat a gépjárművek paramétereiről és 
rendelhető verzióiról, az egyes felépítményes változatokat pedig a helyszínen is 
megtekintheti. Értékesítő kollégáink szakmai tanácsokkal és kedvező ajánlatokkal várják 
Önt. PEUGEOT HASZONGÉPJÁRMŰVEK. Az igazi profik választása. PEUGEOT 
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